
 

 

          Referat fra Bestyrelsesmøde nr.145 mandag d.3.10 2022 kl. 12 
 

           Til stede: Mogens, Leif, Jane, Birgit, Annette Pia, Bente og Torben 

              

1. Referat fra forrige bestyrelsesmøde 

Godkendt 

    
2. Orientering og Meddelelser (Formanden): 

 
a. Meddelelser:   

• Hvad gør vi?  
Vi har modtaget en faktura fra Rødovre kommune om erstatning af nogle 
ødelagte bordtennisborde. Vi er ikke enige med halinspektøren om vores 
andel i dette, og vil derfor bede ham om et nyt møde, hvor vi kan drøfte, 
hvorfor foreningen skal erstatte materiel, der efter vores mening har været 
slidt/ødelagt i flere år. 

• Medlemsantal: Vi er pt.409 medlemmer 

• Vi tjekker stadig, så husk jeres medlemskort. 

• Mødet med instruktørerne er på plads.  

• Leif bestiller lokale til bestyrelsesmøder. Generelt bestiller man til egne 
møder 

• Stavgang: Torsdagsholdet er ret populært, men er blevet for mange. 
Vi opfordrer nye til at bruge tirsdagsholdet, hvor der stadig er plads.  

• Arrangementsudvalget ønsker flere penge til 2023 

• Bedstevolley er stadig aktuelt, AF tager kontakt 
Undersøger også om der er noget i ”Pickelball” 

 
3. Økonomi (Kassereren):  

 
Ang. ønske om flere penge til fester og ture: Aktivitetsudvalget laver et forslag til budget for 2024 til 
kommende generalforsamling. Priserne er steget kraftigt på både indgange og mad/drikke, så 
muligvis skal der bevilliges flere penge i 2023.  
                                        

4. Aktiviteter: (Arrangementsudvalget):  
 
Gennemførte ture: Rigtige gode omvisere, både i ruinerne og på Borgen. 
Næste arrangement er sangaftenen 25.10. Julefest 29.11 og som det sidste er der gløgg i december. 
For at få en bedre fordeling af ture/aktiviteter ud over årets måneder, har vi besluttet at flytte 
fødselsdagsfesten fra en ”varm” til en ”kold” måned. 
 

5. Eventuelt:  
 
 
Referat: Annette  

 
 
Næste bestyrelsesmøde mandag d. 7.11. 2022  kl. 12, mødelokale 1 

 
 


